



Circular No. (11) for the year 2016

تعميم رقم (11) لسنة 2016

Date: 18/08/2016

التاريخ: 2016/08/18

Ref No: CWMH/LTD/ 860 /16

الرقم: CWMH/LTD/ 860 /16

Dear / Environmental Services Providers Operating in Waste Transportation.

السادة / مزودي الخدمات البيئية العاملين في مجال نقل النفايات

Subject: Issuing the required permits and Installing GPS devices for vehicles transporting waste to the landfill at Nahil – Al Ain

الموضوع: استصدار التصاريح اللازمة وتركيب أجهزة التتبع الإلكتروني للمركبات الناقلة للنفايات لمطمة ناهل - العين

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ...

Reference to the above mentioned subject, and based on law No. (21) In 2005 on Waste Management in the Emirates of Abu Dhabi, and the decision of the board of directors No. (1) In 2010 regarding the implementation of fees on producers and transporters for all kinds of waste.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، واستناداً إلى القانون رقم (21) لسنة 2005 بشأن إدارة النفايات في إمارة أبوظبي، وإلى قرار مجلس الإدارة رقم (1) لسنة 2010 بشأن فرض رسوم على منتجي وناقلي النفايات بكافة أنواعها.

Kindly be informed that Tadweer (Center of Waste Management – Abu Dhabi) will start implementing the installation of electronic tracking (GPS) for all vehicles entering Nahil Landfill in Al Ain from Sunday 21/8/2016.

نحيطكم علماً بأن تدوير (مركز إدارة النفايات - أبوظبي) بصدد تطبيق تركيب أجهزة التتبع الإلكتروني لجميع المركبات الناقلة للنفايات في منطقة العين الواردة إلى مطمة ناهل، وذلك اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2016/8/21.

Therefore, all ESPs operating in the field of Waste Transportation are required to comply with the following :

وعليه، يتوجب على جميع مزودي الخدمات البيئية العاملين في مجال نقل النفايات الالتزام بما يلي:

1. Obtain permits from Tadweer prior to the start of operation in waste transportation and/or treatment.
2. Install GPS tracking for vehicles.

1. استصدار تصاريح مزاولة مهنة إدارة النفايات قبل بدء العمل بنقل النفايات ومعالجتها.
2. تركيب جهاز تتبع إلكتروني للمركبات (GPS).



Circular No. (11) for the year 2016

تعميم رقم (11) لسنة 2016

3. Provide three original copies of waste transportation policy (Manifest).

3. توفير ثلاث نسخ أصلية من بوليصة نقل النفايات (المانيفست).

Noting that, Nahil landfill receives organic waste (farms waste) only.

علماً بأن مطمرة ناهل تستقبل النفايات العضوية (العزب والمزارع) فقط.

Accordingly, and in order to obtain the above mentioned requirements, all non-compliant ESPs are kindly requested to visit Tadweer's Licensing, Tariff & Customer Service Department - Al Ain branch at Al Towayya to provide the required documents, instantly and prior to the start of tariff collection fees at Nahil landfill gates.

وبناءً عليه، وللحصول على المتطلبات المذكورة أعلاه، يرجى التكرم بمراجعة تدوير - فرع العين في منطقة الطوية - قسم التراخيص والتعرفة وخدمة العملاء؛ مصطحبين معكم الوثائق اللازمة، وذلك خلال الفترة الحالية قبل بدء تحصيل رسوم التعرفة على النفايات على مدخل بوابة مطمرة ناهل - العين.

Therefore, any vehicle not complying with the above requirements will be denied entering Nahil landfill, effective from Sunday 21/08/2016.

وعليه لن يسمح بدخول أية مركبة لا يتوفر لديها المتطلبات المذكورة أعلاه من دخول مطمرة ناهل - العين اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2016/08/21.

For more information, please contact Abu Dhabi Government Center at 800555, or via email: info@cap-cwm.com.

ولزيد من المعلومات يرجى التكرم بالتواصل معنا عن طريق مركز اتصال حكومة أبوظبي رقم: 800555، أو عبر البريد الإلكتروني: info@cap-cwm.com

Thank you for your cooperation ,,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم ...

Mr. Mubarak Suhail Al Ameri
Acting Director of Licensing, Tariff & Customer Service.

مبارك سهيل العامري
مدير إدارة التراخيص والتعرفة وخدمة العملاء بالإنابة

